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To: 5.1.2e minvws.nl]; Helder, C.(Conn IEEE @minvws.nl]
Cc: 5.1.2e [ERE @minvws.nl]; ) minvws.nl]
From: 5.1.2e |2e )
Sent: Sat 1/22/2022 9:17:05 AM

Subject: RE: ter akkoord: reactie op FNV-rapportage over zorgprofessionals metlong covid

Received: Sat 1/22/2022 9:17:06 AM

Beste Conny en anderen,

Ik heb mmiddels de collega gesproken die de woordvoering heeft gedaan gisteren. Hj heeft een reactie wit een Kamerbriel

van december gebruikt. Vanaf nu afgesproken dat ik de woordvoering doe over long COVID bij zorgprofessionals.

Ik heb inmiddels de NOS verzocht om mijn reactie te gebruiken en niet de eerder gegeven reactie.

Bel me vooral als er meer vragen ontstaan (SERIES)

Groeten,
5.1.2¢

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: zaterdag 22 jan. 2022 10:09 AM

Aan: Helder, C. (Conny) <BERRCEN@minvws.nlk>

EERE) LAE 0 vinvos >, INEKENN) -SEKEE  ninvvs.oi>,IKE
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: ter akkoord: reactie op FNV-rapportage over zorgprofessionals met long covid

Heb [EE daar vanmorgen ingeseind en hebben contact, ElFENheeft er goed contact mee. Je zou haar appje kunnne sturen

dat je mensen gaat ontvangen en dat wr samen even goed moeten kijken hoe verder.

Verzonden met BlackBerry Work

(www .blackberry.com)

Van: Helder, C. (Conny)JE ominvws.nl>
Datum: zaterdag 22 jan. 2022 10:06 AM

Aan: 5.1.2e

i

0J
@ininvws.nk>

)EEE@ minvws..l>.IEEE

Onderwerp: RE: ter akkoord: reactie op FN'V-rapportage over zorgprofessionals met long covid

nee zeker met de bedoeling, blijkt fout te zijn binnen vws. wordt nu hersteld, maar bericht 1s wel wt... balen.

moet ik/we iets richting Carien v Gennip of SWZ?

Verzonden met BlackBerry Work

(www .blackberry.com)

Datum: zaterdag 22 jan. 2022 10:03 AM

Aan: Helder, C. (Conny) <BEREEN @minvws.nl>

EEIRED SAE @minvws.ol>,[IEKE)<BEKEC© minvws.ol>.IEXEON)
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: ter akkoord: reactie op FN'V-rapportage over zorgprofessionals met long covid

Fnv gaat wel echt over zorgproefessionals, weet niet of het nodig is dit zelf nu te verbreden.
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Verzonden met BlackBerry Work

(www .blackberry.com)

Van: Helder, C. (Conny)JE ominvws.nl>
Datum: zaterdag 22 jan. 2022 9:51 AM

Onderwerp: RE: ter akkoord: reactie op FN'V-rapportage over zorgprofessionals met long covid

Goedemorgen,

Dan gaan we het zo doen. Op de NOS site staat dat VWS een reactie heeft gegeven, maar die komt niet overeen met die

van Onder andere dat we meer beroepsgroepen gaan bekijken waaronder zorgprofessionals.
1s er achteraan.

gr Conny

Verzonden met BlackBerry Work

(www .blackberry.com)

Van: Kuipers. E.J. (Emst) <JIEMEIN @minvws nl>
Datum: zaterdag 22 jan. 2022 9:46 AM

Goedemorgen,

Dank, ik kan mij cok geheel in deze lijn vinden.

Hartelijke groet, Ernst

Van: Helder, C. (Conny) JEER@minvws.ni>
Verzonden: vrijdag 21 januari 2022 23:10

@minvws.nl>; n

@minvws.nl>;

Onderwerp: RE: ter akkoord: reactie op FNV-rapportage over zorgprofessionals met long covid

Wat mij betreft een goed voorstel, maar ik hoor

5%
of

Cp
Ernst hier ook akkoord mee is. Het lijkt logisch omdat

ik de arbeidsmarkt portefeuille heb. Met zojuist de historie, de mogelijkheden en de te nemen stappen
verkend. En ik begreep dat er ook al Kamervragen over dit onderwerp in de tas zitten.

Groet,

Conny



692497

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: 2eli.2e

Datum: vrijdag 21 jan. 20

)SEB aminvwsnl>
22 5:11 PM

TB stze

| o>,

[EAR 1

sieJE si. [Nm ) SEE invws >

Onderwerp: ter akkoord: reactie op FNV-rapportage over zorgprofessionals met long covid

Beste Conny en Ernst,

Jullie hebben misschien al vernomen dat de FNV morgen een rapport publiceert over long covid bij zorgpersoneel. Daar hoort

een brief bij waarin zij een aantal aandachtspunten bij jullie neerleggen en het verzoek om in gesprek te gaan.

Ik begreep dat MEVA al het een en ander aan het voorbereiden is om jullie te informeren over de huidige stand van zaken van

ondersteuning voor mensen met long covid en de stand van zaken rondom zorgpersoneel dat long covid heeft gekregen door

covidbesmetting op het werk in het bijzonder.

In de tussentijd zoekt FNV de media al op met dit bericht onder embargo. NOS en RTL zijn al bij ons op de lijn gekomen met

verzoek om een reactie. In afstemming met directie MEVA stellen wij de volgende beantwoording voor:

e Het is heel naar dat zorgprofessionals die twee jaar geleden vooraan stonden bij de bestrijding van COVID, mogelijk als

gevolg daarvan nu langdurige klachten na COVID hebben en daar schade van ondervinden.

«De minister van LZS gaat graag in op de uitnodiging om in gesprek te gaan met een aantal long COVID-patiénten en de

FNV, naar aanleiding van het rapport dat zij vandaag ontving over deze problematiek.
e  Zij zal, nadat deze gesprekken plaatsvonden, met een nadere reactie komen.

« Op dit moment is er ondersteuning, gericht op herstel, en zo mogelijk, re-integratie, via C-support en de regeling
paramedische herstelzorg. Deze ondersteuning is beschikbaar voor iedereen die na COVID met langdurige klachten

kampt.

Zijn jullie hier beiden mee akkoord?

Daarnaast goed om te benoemen dat vanuit MEVA en directie Communicatie het advies is om de woordvoering ook bij de
minister van LZS te laten, omdat het rapport specifiek ingaat op de arbeidsmarktgevolgen en een tegemoetkomingsfonds voor

zorgprofessionals met long covid. Zijn jullie daar ook mee akkoord?

Groeten,


